
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

12/2018. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2018. november 21-ei, munkaterv 

szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics István, 

Molnár István, Orbán Ferenc és Szabó Mihály bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 10 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják. Először a képviselő-testület 

napirendi pontjait tekintik át, azok közül is a bizottságot közvetlenül érintő napirendeket:  

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

- A Gárdonyi Sportcentrum TAO támogatási rendszerből történő további felújításával kapcsolatos 

döntések 

- Domanovszky Endre: Táncoló lányok című freskójával kapcsolatos döntések 

- Tájékoztató Oroszlány város nemzetközi kapcsolatairól 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdésére – „Az 1628/4 hrsz-ú ingatlanon létesítendő kajakházzal 

kapcsolatos döntések” című előterjesztést nem tárgyalják – elmondta, tegnap a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság azt javasolta, hogy napolják el a döntést amíg a szövetséget, illetve a helyi 

kajakszakosztályt a bizottság meg nem hallgatja, ugyanis az ülésre egyik sem jött el. Ezért nem javasolta, 

hogy a bizottság a mai ülésen tárgyalja ezt az előterjesztést. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, érkezett egy e-mail a karate egyesülettől, melyet javasolt tárgyalni. 

 

Székely Antal elnök jelezte, a kérelmet az Egyebek című napirendi ponton belül tárgyalják. Javasolta 

továbbá, hogy zárt ülésen ösztöndíjkérelmeket bíráljanak el. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a napirendi pontok 

elfogadásáról. 

 

A bizottság a napirendi pontokat és azok tárgyalási sorrendjét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

65/2018. (XI.21.) MOSB határozata 

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 2018. 

november 21-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 
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Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. november 27-ei, munkaterv szerinti ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

3. Középiskolai ösztöndíj és utazási támogatási kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. november 27-ei, munkaterv szerinti ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt.  

 

 

A Gárdonyi Sportcentrum TAO támogatási rendszerből történő további felújításával kapcsolatos 

döntések 

 

Székely Antal elnök elmondta, tegnap a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság (VFKB) 

tárgyalta az előterjesztést. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, hogy csak a nyílászárók cseréjéről és a tornatermi rész, 

illetve az öltöző rész hőszigeteléséről szól az előterjesztés? A volt zeneiskola épülete kimarad a 

hőszigetelésből? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy igen, a volt zeneiskolában csak a nyílászárók cseréje történne 

meg. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, a zeneiskolai rész le van választva a közműről. Javasolta, hogy a 

LÜN Kft.-t kérjék fel egy terv kidolgozására arra vonatkozóan, hogy a volt zeneiskolai rész későbbi 

hasznosítása mekkora költségekkel járna (közmű, szigetelés, festés).  

 

Székely Antal elnök jelezte, a tetőszerkezetet, az álmennyezetet, az aljzatot mind ki kell cserélni. 

Először ki kell találni a hasznosítás célját, mert attól függenek a költségek. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint addig kellene az épülettel valamit kezdeni, amíg lehet. 

Ő jelenleg a helyreállítás költségeire gondolt. Ha nem foglalkoznak vele, akkor teljesen tönkre megy, 

mint az Ady-mozi.  

 

Székely Antal elnök javasolta, kérjék fel a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot, hogy a 

következő bizottsági ülésén tárgyalja ezt a témát. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök/képviselő hozzátette, sajnos a LÜN Kft. által eddig bármilyen 

beruházáshoz beadott költségbecslés egy fényképkiállításnál sosem volt több. Nem találnak benne a 

beruházás-kiíráshoz szükséges adatot. Véleménye szerint az OIH Zrt.-hez illene egy műszaki szakembert 

felvenni, vagy valakit megbízni ezzel a feladattal.  

Jelezte, nem zárkózik el az elől, hogy bizottságuk foglalkozzon a volt zeneiskola épületének kérdésével. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal  

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

66/2018. (XI.21.) MOSB határozata 

„A Gárdonyi Sportcentrum TAO támogatási rendszerből történő további felújításával kapcsolatos 

döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Gárdonyi Sportcentrum TAO támogatási rendszerből 

történő további felújításával kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Domanovszky Endre: Táncoló lányok című freskójával kapcsolatos döntések 

 

Székely Antal elnök elmondta, politikai egyeztetésen és frakcióülésen volt erről szó. A mai politikai 

egyeztetésen fognak még tárgyalni a témáról. Röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 2 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

67/2018. (XI.21.) MOSB határozata 

a „Domanovszky Endre: Táncoló lányok című freskójával kapcsolatos döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Domanovszky Endre: Táncoló lányok című freskójával 

kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Tájékoztató Oroszlány város nemzetközi kapcsolatairól 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdésére – Elfogadták már azt, hogy az előterjesztésben megnevezett 

francia várossal testvérvárosi kapcsolatra lépjen az város? – Székely Antal elnök elmondta, nem.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag felvetésére Dr. File Beáta jegyző elmondta, ha a Képviselő-testület 

elfogadj az előterjesztést, akkor az nem jelenti azt, hogy életbe lép ez a testvérvárosi kapcsolat. Ahhoz 

külön döntés szükséges majd. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag felvetette, nem tudják, miért tartaná a francia testvérváros vezetése 

előnyösnek a testvérvárosi kapcsolatot Oroszlánnyal. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, jellemzően kulturális kapcsolatokat keresnek. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

68/2018. (XI.21.) MOSB határozata 

a „Tájékoztató Oroszlány város nemzetközi kapcsolatairól” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató Oroszlány város nemzetközi kapcsolatairól” 

című előterjesztést.  

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, minden bizottsági tag megkapta az Oroszlányi Karate Raion Dojo 

Sport Egyesület névhasználati kérelmét.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, az egyesület székhelyhasználati kérelemmel 

fordult az önkormányzathoz.  

 

Orbán Ferenc, Szabó Mihály és Molnár István bizottsági tagok véleménye szerint névhasználati 

kérelemmel fordult az egyesület az önkormányzathoz. 

 

Székely Antal elnök jelezte, nincs akadálya, hogy a volt Arany iskola legyen az egyesület székhelye, 

telephelye.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint egy kérdés van, van-e az alapítvány jogutódjának 

köztartozása a város felé. Ha nincs, akkor nincs akadálya a kérelem teljesítésének. A székhelyhasználat 

esetében az ingatlan tulajdonosának kell nyilatkozni, hogy hozzájárul-e ahhoz, hogy a szervezet 

székhelyét az adott ingatlanba bejegyezzék. 

 

Székely Antal elnök elmondta, a levél, mely a bizottsághoz érkezett csak arról szól, hogy szeretnék 

használni az Oroszlány nevet. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, utána érkezett egy székhelyhasználati kérelem is.  

 

A bizottsági tagok jelezték, ők azt a kérelmet nem kapták meg. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak a névhasználati kérelemről. 

 

A bizottság a névhasználati kérelmet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

69/2018. (XI.21.) MOSB határozata 

a Karate Raion Dojo Sport Egyesület névhasználati kérelméről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolja, hogy a Karate Raion Dojo Sport Egyesület nevében az „Oroszlányi” elnevezés feltüntetésre 

kerüljön.   

Felelős: Székely Antal elnök  

 

Székely Antal elnök elmondta, a székhelyhasználati kérelemről nem a bizottság dönt. Ahhoz egy 

szerződéstervezet kell összeállítani. 
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Dr. File Beáta jegyző elmondta, a képviselő-testületi ülésig előkészítik. 

 

Székely Antal elnök tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy a Tatabányai Szakképzési Centrum jelentős 

összegű bérleti díjat követel a zeneiskolától az Eötvös iskola nagytermének használatáért. A zeneiskola – 

mivel nincs benne a költségvetésében – ilyet nem tud fizetni. Amennyiben a Centrum valóban ilyen 

követeléssel él, akkor javasolni fogja a VFKB-nak, hogy azokat a területeket, amelyeket a Centrum 

használ parkoló részére, béreltesse tőlük az önkormányzat.  

 

Sólyom Jöran képviselő/VFKB elnök tájékoztatásul elmondta, a József Attila Általános Iskola 

fejlesztési terveit le lehet tölteni majd a VFKB előterjesztései közül. A tegnapi bizottsági ülésen volt a 

tervbemutató, véleménye szerint jól át van gondolva a fejlesztés.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 14 óra 39 

perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


